

Title (en)

VEGETATION NUTRITIVE AND GROWTH SUBSTANCE, ESPECIALLY SUITED FOR THIN BALES.

Title (de)

PFLANZENWACHSTUMERREGENDE DÜGEMITTEL, INSBESONDERE GEEIGNET FÜR DÜNNE BÜNDEL.

Title (fr)

SUBSTANCE D'ENGRAIS STIMULANT LA CROISSANCE DE LA VEGETATION, INDIQUEE SPECIALEMENT POUR BALLES MINCES.

Publication

EP 0203166 A1 19861203 (EN)

Application

EP 86900077 A 19851202

Priority

- DK 338485 A 19850725
- DK 569384 A 19841130

Abstract (en)

[origin: WO8603217A1] A nutritive growth material suited for compaction into plantation bales in admixture with an organic binder comprises the following components: a) Lumpy sphagnum for retaining water, b) Hygroscopic long-fibered sphagnum, c) Fine sphagnum for mechanically stabilizing the other components, d) A nitrogen rich and only slightly decomposed material such as grass, straw or leguminous plants, e) A slowly decomposing nutritive material such as sea wrack which is rich in nutritive minerals such as iodine and boron, and g) Clay. The bales are mountable in suitable support structures to form very stable plantation walls or sound walls, which will remain sufficiently self-nutritive over a long row of years.

Abstract (fr)

Substance d'engrais stimulant la croissance indiquée pour être comprimée dans des balles de plantation en combinaison avec un liant organique, comprenant les composants suivants: a) du sphagnum grumeleux retenant l'eau, b) du sphagnum hygroscopique à fibres longues, c) du sphagnum fin servant à stabiliser mécaniquement les autres composants, d) un matériau riche en azote et seulement légèrement décomposé, tel que de l'herbe, de la paille, ou des plantes légumineuses, e) un matériau d'engrais à décomposition lente tel que du fucus, riche en minéraux nutritifs tel l'iode et le bore, f) de l'argile. Les balles peuvent être montées dans des structures de support appropriées pour former des parois de plantation très stables ou des parois solides, ne nécessitant pas d'apport d'engrais pendant de nombreuses années.

IPC 1-7

C10F 7/04; E01F 8/00

IPC 8 full level

A01G 9/02 (2006.01); **E01F 8/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A01G 9/025 (2013.01); **E01F 8/027** (2013.01); **Y02P 60/20** (2015.11)

Citation (search report)

See references of WO 8603217A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8603217 A1 19860605; AU 5232586 A 19860618; EP 0203166 A1 19861203; GB 2179033 A 19870225; GB 8618268 D0 19860903; NO 863052 D0 19860728; NO 863052 L 19860825

DOCDB simple family (application)

DK 8500113 W 19851202; AU 5232586 A 19851202; EP 86900077 A 19851202; GB 8618268 A 19851202; NO 863052 A 19860728